



Bestyrelse møde 15-08-2023

Dagsorden.

- Booking af hal tider for vinter halvåret.
- Festuge er der noget der mangler.
- Sponser udvalget har lavet en forespørgelse.
 - Det er markant nemmere at søge sponsorer til konkrete ting eller arrangementer.
 - Vi går nu i gang med at forberede nye sponsorater til GGB og er ved at indhente tilbud på skilte til både hal og stadion. Vi vil nemlig lave en pakke hvor sponsor bare skal betale og ikke selv skaffe skilte.
 - Hvad kunne bestyrelsen tænke sig at vi fik sponsorer til? Altså, har vi nogle konkrete ting vi kan søge penge til?
 - Trøjer, bolde og andre ting
 - Ting til ungdomsklubben
 - Kunne det være en mulighed, at man i GGB lavede et Sponsorarrangement med foredrag og bespisning?
- Oprydning i nøgler - Har fået en pris på 30.230,00 kr. for udskiftning af låse.
- Bordet rundt.
- Evt.
- Næste møde (10/10-2023)

referat:

Booking af hal:

gymnastik: flere hold = oK .

Ketcher: mandag og torsdag.

Håndbold: onsdag flere hold - u-15 også onsdag.

Footsal: tirsdag. Senior: fredag.

Festuge:

Alt på plads. Også cafeteria. Anette aftaler nærmere med Bitten om byttepenge. Claus oplyste, at de har det store overblik i forhold til Gjølen. Kun småting mangler. De vil gerne have tilmeldinger til stand-up, da der skal ændres på borde/bænke i teltet til dette. Anette aftaler med Peter T. i forhold til kontanter til musikere. Der skal også tages hensyn til, hvilke mønter, der skal bruges til boksemaskinen. Claus vender tilbage til Anette om dette. Claus finder også ud af, om det stadig er Doris, der henter kontanter i løbet af festivalen. Claus oplyste også, at Lions hjælper til år med entre og oprydning om søndagen. Anette oplyser, at der stadig mangler en del betaling fra sponsorerne. Mette følger op på dette. Claus forespørg om GGB vil skyde penge i festivalen, da der er større udgifter til underholdning i år, på grund af, at Kandis kommer. Dette tager vi op til næste møde.



Sponsorafdelingen.

Mette orienterede fra afdelingens møde. Det er nemmere at søge sponsorer, hvis der er bestemte ting, som søges sponsorat til, f.eks. bolde, beklædning, tasker, drikkedunke mv. Specielt Camilla vil gerne have nyt tøj. Snak om, at GGB' s farver jo er blå/hvid. Hvid overdel med blå tryk og blå bukser. Mette undersøger i kontrakten med Sportsmaster, hvad der reelt er aftalt. Kontrakten løber til 2025. Mette spg også til om GGB har ting, som børnehaven kan bruge. Det viser sig, at der er tre små gravemaskiner, som tidl har været brugt til en sommerfest. Disse findes frem til børnehaven. Snak om, hvad vi gør af tiltag for sponsorerne. Måske er der nogle på Gjøl, der vil være del af et "eventudvalg" til den del. Vi tager det op igen til næste gang.

Nøgler:

Peter har fået tilbud på at få skiftet låse ud. Tilbuddet lød på godt tkr. 30. Enighed om at det er for dyrt. I stedet etableres låse til nøglebrik. Mette B. prøver at få fat på flere af de tidligere udleverede nøgler.

Bordet rundt:

- Mette : Snak om andespil. Svært at få sponsorater på store kurve. Enighed om, at gevinsterne ikke behøver at være så store. Måske gavekort ?
- Lone: Er der flere, der skal søges børneattester på ? Lone får navn og cpr nr på dem, som mangler. Lone sørger også for børneattester på hjælperne i Klubben.
- Claus: Skal låne en nøgle til de småting, der skal hentes i hallen i forbindelse med Gjøl'en. Vil også være sikker på, om nummeret er det samme som sidste år til Mobil Pay. Dette bekræftedes af Anette.
- Martin: Interesseret i budgetopfølgning. Måske skal kontingent stige ? Vi tager budgetopfølgning med til næste gang.
- Camilla: Meget glad for, at der i år er flere årgange til håndbold. Stor ros til Camilla.
- Anette: Snak om fakturaer om bl.a. kontingent til Badminton dk først skal den vej af formanden i afdelingen. Enighed om, at sådanne udgifter skal den vej, inden de videresendes til Anette.
- Peter: Var blevet kontaktet af Jette Klyver, hvor meget de måtte bruge af klubkontingentet til arrangementer i klubben. Enighed om, at der ikke er begrænsninger. Var blevet kontaktet af DGI om tilbud om Førstehjælpskursus. Peter sender mailen videre til bestyrelsen, og tager det med til næste gang. Var blevet kontaktet, at nettene i Multibanerne er meget slidte. Peter sørger for at indkøbe nye.
- Mette B: Spg til internettet. Vil gerne kunne have Lanparty i cafeteriet. Dette bakkes der op om, omg Peter undersøger, hvad prisen på opgradering til 1000/1000 vil koste.